
Precs i Preguntes d’Arenys en Comú - Ple Jul’23

Abans de fer els nostres Precs des d’Arenys en Comú volem dir que en
aquest Ple no farem preguntes al Govern seguint amb el que els partits fins
ara havien pactat de no realitzar-les donant temps al nou equip a situar-se i
poder analitzar els temes de cada àrea. Creiem que aquesta dinàmica es pot
canviar o mantenir però en tot cas de cara a nous mandats cal regular-ho per
escrit i consensuar com ens organitzem i actuem. I diem per escrit per no
caure en allò de “sempre s’ha fet així” com tampoc en dinàmiques que no
siguin eficients. En tot cas farem, com hem fet fins ara, totes les preguntes
que ens sorgeixin a cada un dels regidors i regidores directament fins al
proper Ple.

Precs

1_ Fem aquest prec referent als pous d'aigua d'Arenys i preguem al govern que
continuï amb la tasca d'actualitzar i donar d'alta tots els pous d'aigua que sigui
possible. Ja no per la situació de sequera en que ens trobem, sinó per
responsabilitat, utilitzant aquesta aigua tot l’any.

2_ Sabem la quantitat de temes que tenen sobre la taula, però demanem que donin
la màxima prioritat a la recollida porta a porta en tot el municipi.
Un tema que s'ha parlat molt i que serà molt necessari per assolir els percentatges
que ens marquen la comunitat europea. També, hem de tenir en compte que el
contracte amb l'empresa que ha d'oferir el servei està signat.
Per tots aquests motius, responsabilitat, econòmics, mediambientals, agrairíem
agilitzar tot el possible, aquest tema.



3_ Per últim, demanaríem que el govern fes pressió a la Generalitat per la
climatització de les aules de les escoles d'Arenys, segons es va comprometre la
consellera, setmanes enrere, i sobretot pensant en els infants i en com ho passaran
a l’inici del nou curs, si seguim com estem ara.

Així i tot, saben que les escoles no són una responsabilitat directa d'aquest
ajuntament, i que si la solució la dona l'Ajuntament tenim el debat de si així tapem
les vergonyes del Departament per aquest motiu demanem reclamar una solució a
la Generalitat. Però SÍ és responsabilitat nostra la situació a les escoles bressol i
adaptar-les amb aire condicionat, creiem que és una de les inversions més
necessàries actualment.

Per tot això, demanem de fer pressió a la Generalitat per les Escoles que en
depenen i des de l'Ajuntament adequar les escoles bressol del municipi amb una
climatització adequada.
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